

Headline	Angkasa mahu bangunkan lebih banyak ladang solar		
MediaTitle	Kosmo		
Date	13 Feb 2019	Language	Malay
Circulation	155,996	Readership	467,988
Section	Negara	Page No	15
ArticleSize	263 cm ²	Journalist	N/A
PR Value	RM 20,475		



Angkasa mahu bangunkan lebih banyak ladang solar

PENDANG - Angkatan Koperasi Kebangsaan Malaysia Bhd. (Angkasa) merancang untuk mewujudkan lebih banyak ladang solar di negeri-negeri di utara Semenanjung terutama Kedah susulan kejayaan projek pertamanya di Titi Akar, Sungai Tiang di sini.

Presidennya, Datuk Abdul Fattah Abdullah berkata, projek perintis di Titi Akar itu telah mula membekalkan tenaga solar kepada Tenaga Nasional Berhad (TNB) sejak awal tahun lalu dengan sasaran keuntungan kira-kira RM90,000 sebulan.

"Berdasarkan kejayaan itu, kita mahu memperluaskan lagi projek ini di lokasi yang mempunyai kadar penembusan cahaya matahari yang baik seperti di negeri-negeri utara Semenanjung," katanya kepada pemberita di Tapak Tenaga Solar MyAngkasa Services Sdn. Bhd. di Titi Akar, di sini semalam.

Ladang solar milik Angkasa itu dibangunkan di tapak seluas 1.2 hektar dengan kos kira-kira RM9.7 juta.

Kata beliau lagi, pihaknya akan bekerjasama dengan kerajaan negeri terlibat

untuk melaksanakan projek tersebut selain memohon kuota daripada Pihak Berkuasa Pembangunan Tenaga Lestari (SEDA).

Ujar Abdul Fattah, usaha Angkasa itu juga selaras dengan hasrat Menteri Besar Kedah, Datuk Seri Mukhriz Mahathir untuk menjadikan Kedah sebagai 'negeri hijau' selain menjadi penyumbang utama tenaga boleh diperbaharui kepada negara.

Pada masa sama, kata beliau, pihaknya turut menjana pendapatan sampingan menerusi tanaman halia di tapak projek ladang solar di Titi Akar.

"Kita memanfaatkan tanah di kawasan ladang solar ini dengan tanaman halia yang boleh mula dituai hari ini (semalam). Kita sasarkan pendapatan daripada hasil pertanian ini lebih RM200,000 bagi satu musim," katanya.

Tambahnya, projek tanaman halia itu adalah hasil kerjasama antara Angkasa dengan Konsortium Koperasi Tanaman Padi Kedah Berhad dan Pertubuhan Peladang Kawasan (PPK) Pendang Selatan.



ABDUL FATTAH



PANEL solar yang dipasang di Tapak Tenaga Solar MyAngkasa di Titi Akar, Pendang dengan pokok halia dijadikan tanaman sampingan untuk menambah pendapatan ahli.